
Besluitenlijst Raad
Datum 12-12-2019
Tijd 20:00 - 23:00
Locatie Raadzaal van het gemeentehuis (Spiekersteeg 1) in Gieten
Voorzitter A.W.  Hiemstra

Griffier: P. van Corbach
Aanwezigen Raadsleden:

A. Hadderingh, L. Koops, R. Meijer, M.C. Neesen, 
G. Oosterhuis, N. Pul, H. Rossingh, H. Santes, R. Vedder, J. van der Werf, 
J. Keizer, S. Hilgenga, H. Harms, K. ten Brink, R. Heling, 
W. Bartelds, C. Kuiper, A. Fonk,  R. Brands, L. Reinders
en P. Wolters.

Toelichting Vooraf aan de raadsvergadering zal er om 19.30 uur worden opgetreden 
door het koor Desnoots  met hun kerst repertoire.

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen in de raadzaal en 
thuis via internet van harte welkom bij deze raadsvergadering.
Ook dankt hij het koor ‘Desnoots' uit Eexterzandvoort dat voorafgaand aan 
deze vergadering een aantal liederen in kerststijl ten gehore heeft gebracht. 

2 Inspraak burgers over geagendeerde onderwerpen
Er zijn twee insprekers over het ingekomen stuk onder 9.1 'brief van het 
college aan de Minister van Economische Zaken en Klimaat inzake advies 
gewijzigd winningsplan 2018 voor zoutwinning door Nedmag'.
Ten eerste  de heer Bert Feiken uit Annerveenschekanaal
Ten tweede mevrouw Jakoba Graper-Niemeijer uit Borgercompagnie
Beide insprekers wijzen op de schade aan huizen die ontstaat door de 
gestapelde mijnbouw in het gebied en de positie van inwoners ten opzichte 
van de Nedmag en NAM. Het omgekeerde bewijsvermoeden zoals dat geldt in 
Groningen, geldt hier nog steeds niet. Het is bijzonder lastig om je schade 
vergoed te krijgen, dit is onrechtvaardig en onjuist. De insprekers zijn blij dat 
de gemeente deze brief heeft verzonden. Het zou goed zijn als de raad in 
gesprek zou gaan met gedupeerde inwoners.

3 Vaststelling agenda opiniërend deel
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Besluit
De agenda voor het opiniërende deel wordt vastgesteld.

3.a Opiniërend deel

4 Beleidsplan Veiligheid 2020-2023
De vergadering geeft dat het beleidsplan niet erg concreet is.
De portefeuillehouder zegt dat het beleidsplan nader zal worden uitgewerkt in 
het actieplan. Het college stelt dit actieplan vast. De indicatoren voor veiligheid 
worden vastgesteld in de begroting, dan is de raad aan zet.

5 Voortgangsrapportage 2019
De vergadering heeft de nodige vragen bij de Voortgangsrapportage en is niet 
onverdeeld gelukkig met deze rapportage.
De wethouder beantwoordt de vragen en geeft aan dat, gezien de wettelijke 
eisen, de Voorgangsrapportage dit jaar in de raad behandeld moet worden.

5.a Schorsing

5.b Besluitvormend

6 Vaststelling agenda besluitvormend deel
De voorzitter zegt dat de fractie van GL een motie vreemd aan de orde van de 
dag heeft aangekondigd. De motie gaat over de verhuurdersheffing. Hij stelt 
voor deze motie, conform het reglement van orde, te  behandelen na het 
laatste inhoudelijke punt, dat is agendapunt 16.  Verder stel hij voor om 
agendapunt 14, vervanging welstandscommissie, naar voren te halen en dit 
punt te behandelen na het vragenhalfuur.
Besluit
De vergadering stelt de aangepaste agenda vast.

7 Vragenhalfuur
Er zijn actuele vragen gesteld door D66 over geruchten in Rolde omtrent de 
bouwinitiatieven in de Stationsstraat. De voorzitter heeft deze vragen 
toegelaten.
De heer Fonk stelt dat hij ook andere vragen had gesteld voor het 
vragenhalfuur (over de herplant van gekapte bomen) maar dat de voorzitter 
heeft geoordeeld dat deze niet actueel waren. Daar is het hij het niet mee eens. 
Hij heeft geen behoefte meer om vragen te stellen.
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De voorzitter geeft aan dat er ook schriftelijke vragen ter mondeling 
beantwoording zijn gesteld door de PvdA (Henk Santes) over de 
informatievoorziening rond windpark Oostermoer.
De vragen worden beantwoord door wethouder Lambert.

8 Vervanging leden welstandscommissie en aanpassing Reglement van Orde
De voorzitter geeft aan dat de CV's van de te benoemen leden van de 
Welstandscomissie voor de raad ter inzage hebben gelegen.
De fractie van GL laat weten dat ze bezwaren heeft omdat er alleen mannelijke 
kandidaten worden voorgesteld. De fractie wil stemming over dit onderwerp.

De voorzitter benoemt de leden van het stembureau dit zijn:
Sonja  Hilgenga (voorzitter)
Marie Claire Neesen (lid) 
Piet Wolters (lid).
De raadsleden vullen het stembriefje in. Daarna telt het stembureau de briefjes
Mevrouw Hilgenga deelt de uitslag mee;
"Voorzitter: we hebben de briefjes geteld, er waren 21 briefjes en dat klopt met 
het aantal raadsleden dat aanwezig is. Vervolgens hebben we gekeken naar de 
uitgebrachte stemmen. Hieruit blijkt dat 19 leden hebben ingestemd met het 
voorstel en twee leden niet. Wij wensen de nieuwe leden van de 
Welstandscommissie veel succes met hun werkzaamheden"
Besluit
De voorzitter concludeert dat de voorgestelde leden zijn benoemd en 
feliciteert:
de heer M. Post, voorzitter,
de heer W. Hofman burgerlid,
de heer V. Ackerman architect-deskundige en
de heer P. Brink architect-deskundige,
uiteraard krijgen zij een bloemetje overhandigt.

Besluit
Vervolgens stemt de raad unaniem in met de wijziging van Het Reglement van 
Orde op de Welstandscommissie.

9 Vaststelling van de besluitenlijst van 28 november 2019
Besluit
De besluitenlijst wordt unaniem vastgesteld.
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10 Voorstel tot afhandeling van de ingekomen stukken
Ten aanzien van ingekomen stuk 1: Brief van college aan Minister van 
Economische Zaken en Klimaat inzake advies gewijzigd winningsplan 2018 
voor zoutwinning door Nedmag;  geeft de voorzitter aan dat het college achter 
de inwoners staat en pleit voor een omkering van de bewijslast.
De raad geeft aan een bijeenkomst te willen organiseren op locatie met de 
inwoners en deskundigen over de gestapelde mijnbouw.
Besluit
De ingekomen stukken worden ter kennisgeving aangenomen.

10.1 Brief van college aan Minister van Economische Zaken en Klimaat inzake advies 
gewijzigd winningsplan 2018 voor zoutwinning door Nedmag

10.2 Brief van college inzake de Evaluatie subsidie Energie besparing particulieren

11 Beleidsplan Veiligheid 2020-2023
Besluit
De fractie van GL vindt de teneur van het beleidsplan Veiligheid te negatief.
Er wordt ingestemd met het beleidsplan Veiligheid met 19 stemmen voor 
(fracties CGB, VVD, PvdA, D66 en CDA) en twee stemmen tegen (fractie GL).

12 Wijziging verordening Maatschappelijke ondersteuning en jeugdhulp en 
overgang algemene voorziening schoomaak

Besluit
Er wordt unaniem ingestemd met de gewijzigde Verordening maatschappelijke 
ondersteuning en jeugdhulp gemeente Aa en Hunze 2020

13 Voorstel tot vaststelling Controleprotocol 2019
De heer Hadderingh geeft namens de auditcommissie een positief advis.

Besluit
Het controleprotocol wordt unaniem vastgesteld.
Het Normenkader 2019 wordt ter kennisname aangenomen.

14 Voortgangsrapportage 2019
Wethouder Lambert zegt toe dat er wordt gekeken of de systematiek van de 
Voortgangsrapportage verbeterd kan worden.
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Besluit
Er wordt unaniem ingestemd met de Voortgangsrappotage 2019.

15 Kadernota Werk, inkomen en meedoen (ihk participatiewet)
Naar aanleiding van de behandeling in de vorige raadvergadering  is het 
raadsvoorstel in overleg met de raad aangepast.
Wethouder Lambert zegt, nogmaals, toe dat de raad wordt betrokken bij de 
prestatieafspraken met de WPDA.
Besluit
De raad besluit het beleidskader werk, inkomen, meedoen- kadernota 
participatie en participatiewet in de Drentsche Aa 2020-2023 unaniem vast te 
stellen.

16 Eventuele moties vreemd aan de orde van de dag
De fractie van GL dient de volgende motie in:

Motie afschaffen verhuurdersheffing
De gemeenteraad van Aa en Hunze bijeen in de raadsvergadering van 
donderdag 12 december 2019,

In overweging nemende dat:
- Woningcorporaties een voortrekkersrol hebben bij de transitie van de 
bebouwde omgeving en
het leefbaar houden van dorpen en platteland:
- Woningcorporaties een verhuurdersheffing aan het Rijk moeten betalen over 
de WOZ waarde
van (sociale) huurwoningen;
- Uit antwoorden op vragen blijkt dat corporaties in Aa en Hunze elk jaar bijna 
2 miljoen euro
af moeten dragen aan het Rijk;
- Woningcorporaties door de verhuurdersheffing minder kunnen investeren in 
nieuwbouw,
leefbaarheid, verduurzaming en het betaalbaar houden van de huurprijzen;
- Een groot aantal woningcorporaties bezwaar maakt tegen die 
verhuurdersheffing;

Mede in overweging nemende dat:
- Huurders door de heffing nadelige financiële consequenties ondervinden 
door het niet
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uitvoeren van de duurzaamheidsmaatregelen in de sociale woningbouw of door 
verhoging van
de huurprijzen;
- De uitdagingen in Drenthe, dus ook in de gemeente Aa en Hunze, anders zijn 
dan in de
randstad: wij moeten verkrotting tegengaan, de leefbaarheid in dorpen en 
platteland
overeind houden en met het oog op opgaven uit het klimaatakkoord moeten 
de (sociale)
woningen ook in de gemeente Aa en Hunze verduurzaamd worden;
- De woningcorporaties zelf heel goed weten waar de investeringen nodig zijn.

Verzoekt het college:
- In het samen optrekken met de Drentse gemeenten, de woningcorporaties en 
de VNG er bij het
Rijk op aan te dringen dat de verhuurdersheffing wordt afgeschaft en er
nieuwe financiële rijksmiddelen beschikbaar komen voor 
plattelandsvernieuwing in Aa en Hunze
- Deze motie ook naar de Minister van Milieu en Wonen, de Eerste en Tweede 
Kamer te sturen.

En gaat over tot de orde van de dag.
Besluit
16 leden stemmen voor de motie (fracties van GL, CGB, PvdA  en CDA)
5 leden stemmen tegen de motie (fracties van VVD en D66)

17 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering en dankt een ieder voor haar of zijn bijdrage.

                E.P. van Corbach de heer A.W. Hiemstra
                raadsgriffier voorzitter


